
Zápis č. 04/2016 
z jednání místní komise ve čtvrti JAROŠOV konaného dne 14. 04. 2016 od 18:00 hodin  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Přítomni: J. Zapletal, D. Vlčková, V. Nálepová,  J. Vydlák, B. Jančíková, R. Prchlík, J. Kolaja, J. Plášek 
Omluven:  D. Jakšík, V. Mikulková 
 
Program jednání: 1. zahájení,  2. Slovo zástupce ZŠ, 3. kontrola úkolů z minulého jednání, 4. různé, 5. závěr 
 
Ad 1) Zahájení: 
Jednání zahájil předseda komise pan Jan Zapletal, seznámil s programem jednání, který byl odsouhlasen. 
Přivítal hosta komise Mgr. Pavla Jančáře, ředitele ZŠ Jarošov a předal mu slovo. 
 
Ad 2) 
Mgr. Jančář seznámil komisi o potřebách školy v Jarošově: 
- o záměru vybudovat za školou hřiště, které by sloužilo pro výuku žáků a sportovní aktivity dětí. Toto však nemůže 
realizovat pro nedostatek financí. Plánuje umělohmotný trávník, zvažuje přístupnost pro veřejnost v omezeném čase. 
Předpokládaná cena realizace 1 600 tis. Kč, přičemž realizaci lze rozdělit na etapy – 1. etapa by si vyžádala 1 000 tis. 
Kč. 
- dále informoval o kulturním domě, který je využíván jako tělocvična. Špatný stav jeviště a jevištní techniky (opona i 
elektřina) - nelze je používat. Oprava by stála 500 tis. Kč. Podlaha tělocvičny je ve špatném stavu, je potřeba 
kompletní rekonstrukce, oprava již není možná. Plán opravy ze strany města – položením plovoucí podlahy – v roce 
2017. Náklady na novou podlahu se pohybují kolem 1 000 tis. Kč. 
 
MK na svém jednání přislíbila uvolnění finančních prostředků v roce 2017 celou částkou 1 milion korun pro 
potřeby školy. V krajním případě zvažuje i přečerpání přidělených finančních prostředků a investovat pro 
potřebu školy. 
 
Dále byl vznesen ředitelem školy požadavek na umístění informačních cedulí o umístění školky v Jarošově, která je 
pro neznámého člověka dost často špatně dohledatelná, i lékař měl při výjezdu problém.  Pronájem cedule je velmi 
finančně náročný (500 Kč měsíčně), proto hledá jiné řešení pro umístění cedule. 
MK žádá město o možnost řešení umístění této informační cedule. 
 
 
Ad 3)  Kontrola úkolů: 
 
Odbor SMM 
 
31. 3. 2016 proběhlo místní šetření s p. Močičkou, Trpníky č.p. 161 kvůli nebezpečí plynoucí pro jeho objekt z důvodů 
přívalové vody. Bylo konstatováno, že za stávajícího technického řešení nelze eventuální přívalové vlně zcela 
zabránit. Situace se změní až po úplné rekonstrukci vozovky. Vlastník objektu na jednání uznal objektivní možnosti a 
nepovažuje za nezbytné až do celkové rekonstrukce vozovky věc dále řešit.  
MK bere na vědomí.  
 
06/01/2015/MKJA 
Opěrná zeď na pozemku p. č. 855/19 na sídlišti Louky – majetek města. 
Byl předán kontakt na projektanta DEKPROJEKT, Ing. Petr Schindler, PhD., tel. 739388013, petr.schindler@dek-
cz.com,  který je připraven připravit projektovou dokumentaci na obnovu této stavby. 
Odpověď: Poděkování za kontakt. Projektant byl osloven k podání cenové nabídky na statický posouzení a 
zpracování projektové dokumentace sanace opěrné stěny. 
MK bere na vědomí 
 
05/07/2015/ MK JA 
V souvislosti s nedostatkem parkovacích míst v lokalitě Louky, se obrátily 2 rodiny s  dotazem na odkoupení části 
pozemku pro vybudování soukromého parkoviště, resp. s umožněním takové výstavby ze strany města, kdy by 
soukromé osoby vybudovaly parkovací místa s právem jejich přednostního užívání na 15 let (takové řešení, byť v jiné 
lokalitě město občanům Jarošova už dříve nabídlo). Viz příloha situace. 
Odpověď: V současné době je v dotčeném místě travnatá plocha přiléhající k ploše na komunální odpad. Již 
v současné době je zde umístění nádob na komunální odpad nevhodné z důvodu omezeného rozhledu řidičů 
vyjíždějících z parkovacího místa. Přimknutí parkovacích míst k této ploše i z druhé strany zvýší nebezpečnost tohoto 
místa, protože parkující vozidlo omezí viditelnost místa s kontejnery, odkud člověk vstupuje přímo do vozovky. 
Z pohledu správce místních komunikací by bylo s ohledem na zajištění bezpečnosti provozu vhodné plochu pro 
kontejnery z daného místa přesunout. Pak by bylo možné provést zpevnění celé plochy mezi stávajícími parkovacími 
místy. Vzhledem k tomu, že se nejedná o jedinou nevhodně řešenou plochu na kontejnery v dotčené ulici, doporučuji 
tuto záležitost řešit komplexně. Tedy vymístit z prostoru parkoviště plochy na kontejnery a navýšit kapacitu parkoviště.  
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Souhlasíme s přesunutím plochy pro kontejnery a sběrné nádoby na lépe situované místo (navrhne místní komise), 
následně podle počtu nově vzniklých ploch pro odpady provést „ekonomické zhodnocení“ v porovnání s nově 
vzniklými parkovacími místy.     
MK podporuje návrh SMM  o přesunutí plochy pro kontejnery na lépe situované místo, navrhuje jako novou 
plochu pro nové umístění naproti současného místa – tj. na parcele č. 855/1. 
MK uvolní finanční prostředky potřebné pro výstavbu základových desek kontejnerového státní a ve 
spolupráci s odborem SMM budou vybudovány opěrné stěny v rámci výměny stávajícího kontejnerového 
stání. Dále žádáme o vypracování PD na vybudování parkovacích míst. 
Odpověď: Vzhledem k tomu, že komise avizovala požadavek na vybudování privátních parkovacích míst na 
pozemku města za již dříve řešených podmínek (výpůjčka pozemku, možnost vyhrazení na určité časové období, 
atd.) není požadavek na pořízení projektové dokumentace na parkovací místa akceptovatelný. Projektovou 
dokumentaci by musel řešit stavebních parkovacích míst. 
Vybudování sběrného hnízda je limitováno prostorovým uspořádáním inženýrských sítí v rámci zmíněné parcely č. 
855/1, v případě navrhovaného přesunu bude nutné zajistit vyjádření dotčených správců inženýrských sítí (viz 
přiložený obrázek). A dále také prosíme o vyjádření, zda byl záměr s přesunutím sběrných hnízd na parcelu č. 855/1 
diskutován s obyvateli přilehlých bytových domů, tak aby se předešlo případným problémům s jejich nevhodným 
umístěním.    

 
MK bere na vědomí – a žádá o zajištění vyjádření správců sítí. 
Místostarosta Procházka situaci osobně na místě prozkoumal a vyjádřil stanovisko shodné se stanoviskem MK 
Jarošov. Rovněž požádal komisi, aby věc prodiskutovala s majiteli bytů ležících nejblíže k zamýšleným kontejnerovým 
stáním. Majitelům bytů byl předán dopis, u některých vysloven nesouhlas s takovým řešením kvůli obavám ze zvýšení 
zápachu.  
MK zvažuje navrhnout přesun kontejnerových stání a vybudování parkovacích míst i přes dílčí nesouhlas, 
protože věcně se jedná o správné řešení. MK očekává další reakce občanů, aby si mohla vytvořit širší názor 
na tuto věc. 
 
03/09/2015/MK JA 
Předána informace se školské rady ZŠ Jarošov – plánuje se rekonstrukce podlahy tělocvičny ZŠ. 
Jelikož se jedná o větší investici, předložen návrh na finanční podporu. 
- řešení – viz úvod zápisu. 
  
03/01/2016/MK JA 
Řešena otázka nedostatečně osvětleného přechodu u pivovaru, kde je však zřízen světelný semafor a podnět na  
stále překračující povolenou rychlost při průjezdu Jarošovem. 
MK požaduje zřízení měřícího zařízení v lokalitě „U Chýlového“. 
Vznesen dotaz na světelnou změnu na semaforu – byl diskutován návrh, že by na semaforu přechodu u 
pivovaru trvale blikající žlutá, která by se při použití přepnuta na zelenou. Chodci by tak nebyli nuceni vždy 
čekat na zelenou. 
Odpověď: Osvětlení přechodů řeší norma EN 13201-2. Je zde uvedeno umístnění svítidel, s jakým spektrem a jakou 
intenzitou. Tedy přechodová svítidla musí být vybavena speciálním typem pro přechod. Daná instalovaná svítidla 
normu splňují. V aglomeraci jsou nainstalována na několika místech. Z podnětu není zřejmé, co je tím myšleno. Zda 
svítivost, spektrum nebo něco jiného. 
Informační cedule byla v lednu 2016 namontována, místo již nefunkční stávající. 
Řízený přechod: Pokud by světelný přechod byl upraven dle požadavku, tedy přeprogramování řadiče, je nutné si 
uvědomit, že čas na spuštění po výzvě (tedy zmáčknutí tlačítka u přechodu) se automaticky prodlouží o 7-11 vteřin, 
který je nutný při spuštění na kontrolu všech funkčních částí řadiče. Tedy o nějakém zkrácení času nelze ani hovořit 
ba naopak. Čas od výzvy po zelený signál pro chodce by se o danou hodnotu ještě navýšil. V neposlední řadě by toto 
nemělo ani pozitivní ekonomický dopad na osvětlení přechodu, protože osvětlení přechodu je v návaznosti na činnosti 
signalizace. Tedy podstatně častěji by zhasínalo a rozsvěcovalo v závislosti, zda je přechod v činnosti, nebo je jen 
v kmitavé žluté.   
MK považuje předložený návrh za vhodné řešení, i přes prodloužení o 7-11 vteřin času. A doporučuje tuto 
změnu zavést – úkol trvá 
 
 
 



SMM 
01/03/2016/MK JA 
Pozemky parcela č. 780, 775/10, 775/4… - neutěšený stav, spíše prostor pro vytváření skládky – žádáme o prošetření 
Odpověď: Předmětné pozemky nejsou ve vlastnictví města. Město řeší pouze vzniklé černé skládky na vlastních 
pozemcích. 
MK bere zprávu na vědomí. Komise vyzve majitele k nápravě. Nebude-li náprava provedena, podá MK 
příslušný podnět na úrovni státní správy. 
 
02/03/2016/MK JA 
Na pozemku parcela č. 1165, ul. Pivovarská se nachází 2 objekty ve velmi neutěšeném stavu /dle zjištění byly 
součástí dodávky plynu do pivovaru, po ukončení si RWE přívod zaslepil/ -  z důvodu bezpečnosti  žádáme  o 
prověření v čí správě objekty jsou a žádáme o sjednání nápravy – uvedení do řádného stavu, nebo zamezení 
přístupu. 
Odpověď: Předmětné pozemky nejsou ve vlastnictví města. Město může řešit problémy pouze na vlastních 
pozemcích. 
MK bere zprávu na vědomí. Komise vyzve majitele k nápravě. Nebude-li náprava provedena, podá MK 
příslušný podnět na úrovni státní správy. 
 
03/03/2016/MK JA 
Rychlostní semafor při vjezdu do Jarošova nefunkční. 
Odpověď: Informační měřič rychlosti je funkční jen byl odpojen displej (provoz byl nastaven na 2 měsíce zapnuto, 1 
měsíc odpojen displej), následně by mělo proběhnout vyhodnocení jaký vliv zapnutý/odpojený displej na řidiče má. 
MK bere na vědomí 
 
Odbor SŽP - DÚ 
04/03/2016/MK JA 
Komunikace za Chýlovým – směr Kněžpolský les – je zde častý průjezd aut, do toho pěší a cyklisti - dotaz jaké využití 
má tato komunikace. 
Odpověď: Jedná se o veřejně přístupnou účelovou komunikaci, která není v majetku a správě města Uh. Hradiště. 
Komunikace je vedena částečně na k.ú. Jarošov u Uherského Hradiště a částečně na k.ú. Kněžpole na pozemcích 
převážně v soukromém vlastnictví včetně singulárních.  Pro provoz na této komunikaci platí zákon č. 361/2000 Sb. o 
provozu na pozemních komunikacích v platném znění. 
MK bere na vědomí 
 
Ad 4) Různé:  
 
Nové Podněty ze strany občanů – členů komise: 
 
SMM 
01/04/2016/MK JA 
Dotaz na prodejní místa – která jsou schválena. 
Bylo zaznamenáno, že mycí vůz v Jarošově projíždí před vývozem komunálního odpadu. 
 
Ad 4) Závěr 
Předseda komise dále informoval členy, že 
 
3. 5. 2016 se od 15:00 uskuteční společné jednání MK a RM v Jarošově. Od 
17:00 hodin bude veřejné zasedání RM a MK v prostorách ZŠ. 
 
Plánované jednání MK 12. 5. se tak nebude konat. 
 
 
Zapsala:  Dagmar Jamborová, členka komise 
Ověřil:     Jan Zapletal, předseda komise 
 
 
 
http://www.mesto-uh.cz/Folders/23868-1-Mistni+komise+Jarosov.aspx 
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